

Protokoll från medlemsmöte Vilja 20120422

Närvarande:

Anna Ottosson, Johanna Lindblad, Jennie Persson, Elenor Sjölund, Susanna Hermansson, Ann-Marie Wiklund, Anette Johansson, Helena Rosenskär, Victoria C Stolpe, Jaqueline Brännström Lindqvist, Tove Nilsson, Tage Nilsson, Ulrika Nilsson, Emmeli Näslund och Simone Nilsson

1. Anna öppnade mötet
2. Dagordningen godkändes
3. Till justerare valdes Jennie Persson och Elenor Sjölund
4. Anette visade förslag på loggan som vi diskuterade och hade åsikter om. Anette skrev upp åsikter och förslag som hon skulle vidarebefordra. Anna O skulle också försöka jobba fram ett förslag. Fler förslag mottages gärna.
5. Det kom upp en del medlemsfrågor. Bl.a om Mia Sjölander(Gerdal) kunde hyra ut sin anläggning för lite träning. Anette skulle kolla upp om hyra av utebanor på ÖOR. Att hyra på solänget framgick att det kommer att bli för dyrt.
6. Intresse enkät fylldes i av samtliga. Där framgick bl.a att föreläsning i hästtandvård, månadsträningar på någon ovalbana, hästlösa aktiviteter som t.ex filmkväll, sittsträning, medlemsritt och tappskokurs var gemensamma intressen.
7. Under övriga frågor kom en del frågor upp. Bl.a om vi ska ha klubbkort med rabatter från olika hästbutiker? Vart finns alla videor från Aquiljor? På vilket sätt ska vi kunna ha stödmedlemmar som nödvändigtvis inte är medlem i någon annan klubb men vill ~~stöd~~ Vilja? Hur ska vi nå ut till alla islandshäst ägare som inte har fb? Bidrag och sponsorer? En långgritt i vår/försommar? Susanna Hermansson erbjöd ungdomarna att få ha en planeringshelg på hennes gård i Mädan om intresse finns. Elenor skulle kolla upp om stödmedlemmar. Susanna skulle kolla med Karin Åberg om rabatter. Victoria skulle kolla med Pernilla Näslund om reportage i tidningen och om hon kan skriva något till islandshästtidningen så vi får visa att vi finns. Tage skulle kolla något bidrag från Akso. Alla skulle kolla om det fanns någon som vill sponsra mot en logga på hemsidan (fri summa). Vi ska också kolla upp möjligheten för hästlösa med intresse för föreläsningar och att få gå som fotfolk vid kurser finns och hur vi löser det. Det bestämdes också att alla protokoll ska in på hemsidan. Jaqueline skulle maila mig adressen så jag kan fixa det.
8. Mötet avslutades

Nästa möte: 20 maj kl.18.00 hos Susanna i Mädan

Vid protokollet:


Victoria Cordestam Stolpe

Justerare:


Jennie Persson

Elenor Sjölund